
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 25. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 990
Ministeren bedes oplyse, hvorfor regeringens business case vedr. etablering
af partikelterapi til behandling af kræftpatienter i Danmark ikke beskriver, hvor
fleksible de opstillede alternativer er i forhold til den teknologiske udvikling. Fx
er det relevant at vide, om det hele tiden er muligt at følge med den teknologi-
ske udvikling ved valg af henholdsvis enkeltrumsanlæg (placeret flere steder i
landet) eller flerrumsanlæg, eller fastlåser det beskrevne flerrumsanlæg mu-
lighederne i forhold til den teknologiske udvikling flere årtier frem? Vil ministe-
ren bede styregruppen bag business casen om en vurdering heraf?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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